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Dato: Onsdag 21.2 Møteleiar: Thomas 

T ime: 5. og 6.time Ordstyrer: Vi Ide T. 

Stad: Mediateket Referent: Linnea t

Sakliste: 
- Jobbe vidare med bruken av midlar frå ungdomsrådet: 

o Gå gjennom forslag frå elevane som vi har fått inn. 

o Elevrådet veljar ut det som skal gjennomførast av forslag. 

o Sette opp budsjett for bruk av pengane. 

- Andre saker frå klassane. 

- Eventuelt. 
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" Før møtet: 

5 ie må ha eit klassemøte der dykk tar opp at vi har fått pengar frå 

ungdomsrådet og kva disse skal brukast til; sette inn tiltak for å betre y

skulemiljøet. Elevrådet ønskjer at elevane skal få være med å 

bestemme (komme med forslag) til kva vi kan giore.

- Fortell elevene kor og korleis dei kan være med å påverka. 

- Fristen for å komme med forslag er onsdag 21. februar. t

f - Fortell om informasjonen og linkene som ligger på ITs Learning. 

-  Bruk vedlegget som følger med innkallinga! Les gjennom det 

og førebu deg godt på det du skal si i klassemøte. Slik øker 

s jansen for at elevene blir med å påvirke © 
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Vedlegg: brukes som hjelp til klassemøte

Tirsdag 6.februar hadde vi elevrådsmøte. Da var dette den viktigste saken vi behandlet:

Sak 1:  Planlegge elevmedvirkning og bruk av midler fra ungdomsrådet.

• I desember 2017 ga ungdomsrådet i Lindås Kommune 46.000 kroner til Elevrådet på

Lindås Ungdomsskole. Dette fordi at elevrådet hadde sendt en søknad om støtte til å

styrke/bedre skolemiljøet. Elevene på Lindås Ungdomsskole står så og si fritt,

sammen med elevrådet til % bruke pengene på hva vi vil. Det foreligger dog noen

betingelser på hvordan vi skal bruke pengene. Betingelsene er:

•  At pengene brukes til noe som bidrar til å bedre skolemiljøet.

•  At elevene inkluderes og gis mulighet til å påvirke hva pengene brukes til.

•  At man fokuserer på skolens fellesarealer og felles aktiviteter, slik at det går alle til

gode, ikke bare en klasse eller ett trinn!

Det er veldig lite som ikke gir et litt bedre skolemiljø. Elevrådet har som mål å bruke

alle pengene, og få gjort mest mulig. Målet er at vi i utgangspunktet får gjennomført

tiltakene så fort som mulig, og håper at de fleste tiltak kan være ferdig gjennomført

innen skoleslutt i Juni. Men, for å vite hva elevene på skolen ønsker, trenger

elevrådet litt hjelp fra elevene selv.

Ved tidligere møter har elevrådet behandlet saker fra klassene som omhandler det å bedre

skolemiljøet. Da vi sendte søknad til U.rådet var disse sakene en del av søknaden og derfor

en del av årsaken til at vi fikk penger. Derfor vil en del av pengene gå til å fullføre disse

tiltakene:

• Kjøpe en grei høyttaler til kantinen. Det kan være bra å ha litt musikk i kantinen. Det

skal derimot ikke bli for høyt.

• «Freshe» opp kantinens utseende, få vekk de gamle bildene som henger der å

erstatte dem med «toffe», «morsomme» plakater.

• Det er også blitt fremmet ønske om å male veggene som i dag er lilla i en annen

farge.

• Eventuelt arrangement for hele skolen. I mars eller april skal det mest sannsynlig

arrangeres en ''nattcup''pa Lind%s. Da vil det i s%fall bli litt forskjellig gay, men dette

må vi komme tilbake til. Flere av elevrådsrepresentantene spurte om det var mulig å

ha et litt større arrangement i tillegg til dette, for skolen. Det kan være at noen av

klassene tar opp dette på klassemøte, så da får elevrådet ta det opp på neste møte.

Utover dette trenger elevrådet litt hjelp, men hva kan man foreslå?:
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Vedlegg: brukes som hjelp til klassemøte
• Alt man ønsker å få endret på, innført eller fjernet i skolens fellesarealer, eller i

tilknytning til skolen. (Fellesarealer er; skoleplassen, kantinen, gymsalen, mediateket,

gangene). Det vil ikke være en prioritet og kjøpe inn til eget «klasseutstyr» i denne

omgang. Det understrekes dog at spill og bord-aktiviteter som lett kan flyttes kan

lånes med inn i klasserommene. (slik man kan med spill fra mediateket i dag).

• På ITs Learning under faget Linu  -  Elevradsarbeid er det lagt ut informasjon om

hvordan man kan være med å påvirke, der finnes også linker til ulike nettsider

elevene kan sjekke ut. Her kan de finne inspirasjon til å komme med forslag.

Elevrådet oppfordrer alle til åta en titt! Vi ønsker å høre elevenes stemme!

• AIie forslag mottas, men forsøk og vær realistisk. Dette er en gylden mulighet.

Hvor skal man komme med forslag?

• Du kan skrive et forslag på It's Learning og sende det som melding til Markus Wentzel

Norgard (miljoterapeut).

• Man skriver en lapp med forslag og legger det i kassen som står utenfor kontoret. Du

kan være anonym på denne lappen.

• Man kan ta det opp på klassemøtet, med en av klassens elevrådsrepresentanter,

Markus miljøterapeut eller kontaktlæreren sin. Hvis man tar det opp med

kontaktlæreren sin, tar kontaktlæreren det videre til elevrådet.

NB! Hvis noen lurer på det, er det ingen andre enn de som har komt med forslaget og de som

har hørt det, som trenger å vite hvem som har komt med forslag!

Frist for å komme med forslag i denne omgang er til neste elevrådsmøte. Dette møtet blir

onsdag 21.februar, 5. og 6.time. Det blir da to hele timer, så da har elevrådet god tid. Før

dette møte blir alle klassene bedt om å holde klassemøte.
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